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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 578/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή αίτησης Ευλαμπίας 
Ιωαννίδου για λύση μίσθωσης κατ/τος 
Δημοτικής Αγοράς Βέροιας. 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
 
 
 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-11-99 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την από 29-4-1998 αίτησή της η κ. Ιωαννίδου 
Ευλαμπία μίσθωσε  απ' ευθείας το υπ. αριθ. 7 κατάστημα της Δημοτικής Αγοράς εμβ. 
32,60 τ.μ, προκειμένου να το χρησιμοποιήσει ως καφενείο. 
 Με την από 26-11-1999 αίτησή της η κ. Ιωαννίδου Ευλαμπία ζητάει την 
ακύρωση της μίσθωσης του παραπάνω καταστήματος για λόγους υγείας. 
 Σύμφωνα με την παράγραφο 10 του άρθρου 3 του Κανονισμού λειτουργίας 
της Δημοτικής Αγοράς (Α.Δ..Σ 492/95 , 191/97 και 271/1998) σε περίπτωση που ο 
μισθωτής επιθυμεί τη διακοπή της μίσθωσης για σπουδαίο λόγο, υποβάλλει σχετική 
αίτηση προς Δημοτικό Συμβούλιο. Αν το Δημοτικό Συμβούλιο  κρίνει ότι πράγματι 
συντρέχει σπουδαίος λόγος, τότε κάνει δεκτή την αίτηση, ο δε μισθωτής υποχρεούται 
στην καταβολή του μισθώματος του τρέχοντος μηνός και οι συνέπειες περιορίζονται 
στην κατάπτωση της εγγυητικής, που αντιστοιχεί σε 3,6 μισθώματα. Αν όμως το 
μίσθιο εκμισθωθεί και πάλι τότε από την εγγυητική επιστολή παρακρατούνται: α) 
Τυχόν φθορές στο μίσθιο που είναι πέραν της συνήθους χρήσεως. β) Τυχόν οφειλές 
του αποχωρούντος μισθωτή προς τον Δήμο (που σχετίζονται με την χρήση του 
μισθίου) ή οφειλές του προς την Διαχειριστική Επιτροπή και γ) η αναλογία του 
καταβαλλόμενου μισθώματος που αντιστοιχεί στον χρόνο που το μίσθιο παρέμεινε 
ξενοίκιαστο. Το απομένων μέρος της εγγύησης επιστρέφεται στον μισθωτή. 
 Ύστερα απ' αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Η τελευταία περίπτωση που αναφέρεται στο εισηγητικό δεν ισχύει. 
Θεωρώ ότι πρέπει να το συζητήσουμε μαζί με το 2ο θέμα. 
 Η κα Πλασταρά Χρυσάνθη ζητά το συγκεκριμένο κατ/μα να το νοικιάσει και 
να το χρησιμοποιήσει ως καφενείο, όπως ήταν πριν. 
 Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Κουρουζίδης: Πότε έκανε αίτηση για να φύγει η κα Ιωαννίδου; 
 Πρόεδρος: Στις 26-11-1999. Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Σκουμπόπουλος: Για το 1ο θέμα συμφωνούμε να διακοπεί η σύμβαση της 
μίσθωσης. Για το 2ο θέμα θέλω να πω κάποια πράγματα. Θέλω να ευχαριστήσω τον 
κ. Δήμαρχο που είχε την καλοσύνη να μου στείλει τον τροποποιημένο κανονισμό 
λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς. Στην προηγούμενη συνεδρίαση είχα διαφωνήσει 
για τον τρόπο μίσθωσης των 2 κατ/των. 
 Φοβάμαι ότι το προηγούμενο Δ.Σ. τροποποιώντας τον αρχικό κανονισμό 
έκανε λάθος που συμπεριέλαβε στις διατάξεις του και το ελάχιστο μίσθωμα που 
πρέπει να βάζει στις δημοπρασίες η Δ.Ε. Αυτός ο κανονισμός νομίζω ότι έρχεται σε 
αντίθεση με τη διάταξη του Δ.Κ.Κ. που λεει ότι "Ένα κατ/μα βγαίνει σε δημοπρασία. 
Αν 2 φορές βγει άγονος η δημοπρασία, μπορεί το Δ.Σ. να το εκμισθώσει απ' ευθείας 
με όρους και με τίμημα που θα καθορίσει το ίδιο." 
 Ορθά στην προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. , μειοψηφήσαμε και ζητήσαμε 
λιγότερο μίσθωμα για τα 2 κατ/τα. Αυτή τη θέση θα υποστηρίξουμε και στη σημερινή 
συνεδρίαση έστω κι αν έρχεται σε αντίθεση με τις διατάξεις του κανονισμού αυτού. 
Συμφωνώ με την απ' ευθείας εκμίσθωση αυτού του κατ/τος στην κα Πλασταρά και με 
το μίσθωμα των 1500 δρχ/τ.μ. 



 Θα πρέπει να μειώσουμε τα μισθώματα της Δημοτικής Αγοράς έτσι ώστε να 
αποτελέσει πόλο έλξης και για άλλους κατ/ρχες. Αλλιώς θα βλέπουμε τα κατ/τα 
ανοίκιαστα και ο Δήμος θα χάνει έσοδα. 
 Επιμένω στην τοποθέτηση που έκανα στην προηγούμενη συνεδρίαση και με 
την πρώτη ευκαιρία να τροποποιήσουμε τον κανονισμό στο αρθ. 6. Γιατί κάθε φορά 
θα έχουμε το ίδιο πρόβλημα. 
 Σιδηρόπουλος: Επειδή γνωρίζω προσωπικά την οικογένεια του κ. Ιωαννίδη, 
νομίζω ότι πρέπει να βοηθηθούν αυτοί οι άνθρωποι.  
 Όσον αφορά για τον καθορισμό του ύψους του μισθώματος, νομίζω ότι πρέπει 
να το δούμε το θέμα γιατί αξίζει τον κόπο. Καλύτερα ένα μειωμένο μίσθωμα και 
σίγουρο παρά ανοίκιαστα μαγαζιά για μεγάλο χρονικό διάστημα. 
 Πουλασουχίδης: Για τη λύση της μίσθωσης υπάρχουν διατάξεις στον 
κανονισμό που προβλέπουν συγκεκριμένες προϋποθέσεις, οι οποίες συντρέχουν στη 
συγκεκριμένη περίπτωση. 
 Υπάρχει όμως ένα τυπικό πρόβλημα. Στην προκειμένη περίπτωση δεν 
πρόκειται για κατ/μα για το οποίο έχουν γίνει 2 άγονοι διαγωνισμοί για να 
προχωρήσουμε σε απ' ευθείας εκμίσθωση. Επειδή όμως έχουν γίνει 2 διαγωνισμοί για 
τα κενά κατ/τα της δημοτικής αγοράς και δεν υπήρξε ενδιαφέρον, θεωρώ ότι αυτοί οι 
διαγωνισμοί καλύπτουν και το συγκεκριμένο κατ/μα. 
 Όσον αφορά τον κανονισμό λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς. Όταν 
ξεκίνησε αυτή η διαδικασία τέθηκε θέμα για το πόσο θα είναι το κατώτερο όριο 
πρώτης προσφοράς. Τότε αν ήμασταν τυπικοί με το νόμο, θα έπρεπε να ξεκινήσουμε 
με βάση την αντικειμενική αξία, ως κατώτερο όριο προσφοράς. Υπερίσχυσε η άποψη 
του τότε Διευθυντή, στις 2.000 δρχ/τ.μ. και προχωρήσαμε μ' αυτή τη βάση. Στην 
πορεία έγινε συζήτηση στο Δ.Σ. και είπαμε να εξομαλυνθούν τα νοίκια, επειδή 
υπήρξε μία σημαντική διαφορά στα μισθώματα και το Δ.Σ. συμφώνησε. 
 Πιστεύω ότι πρέπει να μείνουμε στον κανόνα που θεσπίσαμε τότε, γιατί είναι 
ένα ουσιαστικό κριτήριο που δίνει τη δυνατότητα στον Δήμο ν' αντιμετωπίζει με 
όμοιο τρόπο όλους τους ενδιαφερόμενους. 
 Θα πρέπει να συμφωνήσουμε  στη λύση της μίσθωσης με τις συνέπειες που 
προβλέπει ο κανονισμός, δηλ. μόνο ότι οφείλει ο μισθωτής στο Δήμο από 
οποιεσδήποτε οφειλές και στη συνέχεια να γίνει η μίσθωση στην κα Πλασταρά, με το 
μίσθωμα που προβλέπεται από τον κανονισμό λειτουργίας. 
 Δήμαρχος: 1) Για τη λύση της μίσθωσης συμφωνούμε όλοι. Υπενθυμίζω ότι θ' 
αποδοθεί η εγγύηση στο βαθμό που δεν υπάρχουν άλλες οφειλές. Αν υπάρχουν θα 
παρακρατηθούν απ' αυτό το ποσό. 

2) Σ' ότι αφορά την αίτηση για την εκμίσθωση. Εδώ υπάρχει ουσιαστικά 
υπεισέρχοντες στα δικαιώματα της προηγούμενης μίσθωσης. Γιατί δεν μπορεί να 
ερμηνευτεί αλλιώς η παρ. 10  του αρθ. 3 που λεει ότι "επιστρέφεται η εγγύηση αν 
εκμισθωθεί αμέσως το κατ/μα" 

3) Μου κάνει εντύπωση ότι αφενός υπάρχει κανονισμός και δεν μπορούμε να 
πάμε κόντρα στον κανονισμό κι αφετέρου να λέμε ότι πρέπει ν' αλλάξουμε τον 
κανονισμό και πριν αλλάξει να θέλουμε να ορίσουμε μίσθωμα, που θα είναι αντίθετο 
από τον κανονισμό και παράνομο. Τότε θα μας επιστρέψουν την απόφαση από την 
περιφέρεια. 

Αν ο οποιοσδήποτε σύμβουλος θέλει ν' αλλάξει αυτού του κανονιστικού 
χαρακτήρα την απόφαση, πρέπει να το ζητήσει, να το δει η Δ.Ε. κι αν το αποφασίσει 
η Δ.Ε. θ' ακολουθηθεί η κανονική διαδικασία. 

Αν έχετε την άποψη ότι πρέπει να μειωθούν τα μισθώματα, να υποβάλετε 
αίτηση στη Δ.Ε. με σχετική πρόταση. Δεν είναι θέμα του Δ.Σ. 



Πρόεδρος: Υπάρχουν δευτερολογίες; 
Σκουμπόπουλος: Δεν θα κάνουμε αίτηση στη Δ.Ε. για να μειώσει κανένα 

μίσθωμα. Κανένας κανονισμός δεν είναι πάνω από το νόμο. 
Γνωρίζετε ότι οι αποφάσεις του Δ.Σ., στηρίζονται στους νόμους. Όποια 

απόφαση  είναι αντίθετη από τον νόμο, είναι παράνομη. Κανένα όργανο δεν μπορεί 
να εφαρμόσει μια απόφαση που δεν είναι νόμιμη. 

Η διάταξη του αρθ. 6 που μιλάει για το ενοίκιο είναι αντίθετη με το νόμο 
γιαυτό ζητάμε να τροποποιηθεί στην επόμενη συνεδρίαση της Δ.Ε. Δικά σας θέμα 
είναι κι εσείς θα το πάτε στη Δ.Ε. Εγώ επισημαίνω την παρατυπία. Εμείς 
εφαρμόζουμε το Δ.Κ.Κ. τις διατάξεις αυτού, γιαυτό και θα ψηφίσουμε την πρόταση 
που κατέθεσα. 

Δήμαρχος: Σ' αυτό το Δ.Σ. βαφτίσαμε νόμιμο ότι έχουμε στο μυαλό μας κι 
όλα τα υπόλοιπα δεν είναι νόμιμα. 

Υπάρχει κανονισμός και ο κανονισμός εξειδικεύει το νόμο. Δεν χρειαζόταν να 
κάνουμε κανονισμούς λειτουργίας του Δ.Σ. γιατί προβλέπει ο νόμος. 

Όταν βάζουμε περιορισμούς για συγκεκριμένα πράγματα σ' αυτό, 
δεσμευόμαστε. Αυτό σημαίνει ότι είναι κανονισμός ή κανονιστική πράξη. 

Έχετε δικαίωμα να πιστεύετε ότι οι τιμές πρέπει να είναι μικρότερες, δεν 
έχετε όμως το δικαίωμα να μιλάτε για παράνομες αποφάσεις. Αυτό που θέλετε να 
κάνετε θα είναι σε βάρος των δημοτών. Αν το ψήφιζε το Δ.Σ. θα πήγαινε η απόφαση 
στην επιτροπή του άρθρου 18 και θα γινόταν δεκτή η ένσταση. 

Με έκπληξη είδα προχθές ένσταση που έκανε ιδιώτης, επειδή ο Δήμαρχος 
εφάρμοσε το νόμο. Κε Ακριβόπουλε μου κάνει εντύπωση, το γεγονός που ότι 
υποστηρίζει η δημοτική σας ομάδα εδώ, αυτά υποστηρίζετε σε όλες τις περιπτώσεις 
που φθάνουν στην επιτροπή του άρθρου 18 και σαν μέλος της.  Όχι μόνο τα 
υποστηρίζετε, φθάσατε προχθές να μειοψηφήσετε σε απόφαση Δημάρχου για 
προσωρινή αφαίρεση άδειας, ύστερα από 3 μηνύσεις, όταν ξέρετε ότι δεν είναι 
νόμιμη η μη αφαίρεση. 

Ακριβόπουλος: Ζητάω το λόγο επί προσωπικού. Όταν μετέχω στην επιτροπή 
του άρθρου 18 μετέχω ως Ακριβόπουλος και δεν παίρνω καμία εντολή από κανέναν. 

Για το θέμα του μαγαζιού του κ. Παπαδόπουλου, δεν θα λέτε ότι μειοψήφησα 
έτσι αορίστως. Μειοψήφησα για συγκεκριμένους λόγους που αφορούσαν:  α) Την 
κρίση του αστυνομικού οργάνου, για παράβαση της ηχορύπανσης. Επειδή 
προσκόμισε απόφαση του Αρείου Πάγου που έλεγε ότι είναι αυθαίρετη η κρίση του 
αστυνομικού οργάνου και ότι το μέγεθος της ηχορύπανσης μετριέται σε ντεσιμπέλ. β) 
Γιατί σε ορισμένα μαγαζιά της Βέροιας παρατηρείται να ξεπερνούν το όριο της 
ηχορύπανσης και σε άλλα μαγαζιά δεν παρατηρείται. Για όλους τους άλλους λόγους 
συμφώνησα με την επιτροπή. 

Όταν ενημερώνετε το σώμα ν΄ αναφέρεστε  όπως ακριβώς διατυπώθηκε η 
μειοψηφία μου, όχι αόριστα δημιουργώντας εντυπώσεις. 

Πρόεδρος: Εσείς εκπροσωπείτε την Τοπ. Ένωση Δήμων και Κοινοτήτων εκεί 
και όχι τον Δήμο Βέροιας. 

Περαιώθει η συζήτηση. 
Για τη λύση της μίσθωσης συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 26-11-99 αίτηση  της Ευλαμπίας Ιωαννίδου με την οποία ζητάει τη λύση 
της μίσθωσης του υπ’ αριθ. (7) κατ/τος της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας για λόγους 
υγείας. 



3.- Την με αριθ. 279/98 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η εκμίσθωση στην 
αιτούσα του παραπάνω κατ/ματος της Δημοτικής Αγοράς. 
4.- Το υπ’ αριθ. 12317/17-6-98 συμφωνητικό σύμφωνα με το οποίο η αιτούσα 
μίσθωσε από το Δήμο το υπ’ αριθ. (7) κατ/μα (α΄ στάθμη) της δημοτικής αγοράς 
Βέροιας για 6 χρόνια με μηνιαίο μίσθωμα αναπροσαρμοζόμενο ετησίως και για 
χρήση «Καφενείο». 
5.- Το γεγονός ότι η παραπάνω αιτούσα έχει καταβάλλει στο Δήμο συνολικό ποσό 
222.984 δρχ. ως εγγύηση για την πιστή εκτέλεση των όρων της σύμβασης. 
6.- Ότι σύμφωνα με την παράγραφο 10 του άρθρου 3 του κανονισμού λειτουργίας της 
δημοτικής αγοράς (Α.Δ.Σ 492/96 και 191/97) προβλέπεται ότι: «Σε περίπτωση που το 
Δημοτικό Συμβούλιο κρίνει πως η καταγγελία της μίσθωσης από την πλευρά ενός 
μισθωτή γίνεται για σπουδαίο λόγο, εύλογο και δίκαιο είναι οι συνέπειες να 
περιορίζονται στην κατάπτωση της εγγυητικής, που αντιστοιχεί στην περίπτωσή μας 
σε 3,6 μισθώματα . Αν όμως το μίσθιο εκμισθωθεί και πάλι τότε από την εγγυητική 
επιστολή παρακρατούνται: α) τυχόν φθορές στο μίσθιο που είναι πέραν της συνήθους 
χρήσεως, β) τυχόν οφειλές του αποχωρούντος μισθωτή προς τον Δήμο (που 
σχετίζονται με την χρήση του μισθίου) ή οφειλές του προς την Διαχειριστική 
Επιτροπή και γ) η αναλογία του καταβαλλομένου μισθώματος που αντιστοιχεί στον 
χρόνο που το μίσθιο παρέμεινε ξενοίκιαστο. Η παραπάνω διάταξη έχει αναδρομική 
ισχύ και εφαρμόζεται σε όλες τις μέχρι σήμερα λύσεις των μισθώσεων». 
7.- Την πρόταση του αντιδημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη. 
8.- Ότι δίκαιο και λογικό είναι ο Δήμος να λύσει τη μίσθωση του κατ/τος που 
μίσθωσε η αιτούσα και να της επιστραφεί η εγγυητική επιστολή που έχει καταθέσει 
στο Δήμο αφού καταβληθούν τα ενοίκια του κατ/τος αυτού έως και τις 29-11-99 και 
οι τυχόν οφειλές του μισθωτή προς το Δήμο. 
9.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ), καθώς και 
του κανονισμού λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Αποδέχεται την αίτηση της Ευλαμπίας Ιωαννίδου για λύση της μίσθωσης 
του υπ’ αριθ. (7) κατ/τος (α΄ στάθμη) της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας. 
 Γ) Εγκρίνει την επιστροφή της εγγυητικής επιστολής, συνολικού ποσού 
222.984 δρχ., που κατέθεσε η παραπάνω αιτούσα στο Δήμο, για την πιστή εκτέλεση 
της σύμβασης της μίσθωσης του παραπάνω κατ/τος, αφού καταβληθεί το μίσθιο του 
κατ/τος της αιτούσης μέχρι και τις 29-11-99 και πληρωθούν οι τυχόν οφειλές του 
μισθωτή προς το Δήμο. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   578 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια       11-1-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


